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ZÁPISNICA 
zo 17. zasadnutia Finančnej komisie  Zastupiteľstva Košického 

samosprávneho kraja, konaného dňa 10.08.2012 
 
 

PROGRAM ROKOVANIA: 
 
1. Otvorenie zasadnutia 
2. Informácia o výsledku kontroly hospodárnosti, efektívnosti a účinnosti nakladania       

s majetkom, majetkovými právami, finančnými prostriedkami, záväzkami, 
pohľadávkami a kontroly plnenia opatrení z predchádzajúcej kontroly                           
v samosprávnych krajoch v KSK 

3. Plnenie rozpočtu Košického samosprávneho kraja za I. polrok 2012 
4. Poskytnutie dotácie nad 3300 Eur v zmysle Všeobecne záväzného nariadenia 

Košického samosprávneho kraja č. 3/2006 o poskytovaní dotácií v znení neskorších 
zmien a doplnkov 

5. Informácia o poskytnutých dotáciách z vlastných príjmov Košického samosprávneho 
kraja v zmysle Všeobecne záväzného nariadenia Košického samosprávneho kraja               
č. 3/2006 o poskytovaní dotácií v znení neskorších zmien a doplnkov 

6. Zmena spôsobu financovania a právnej formy príspevkových organizácií                        
na rozpočtové organizácie 

7. Priority zdravotnej politiky pre Košický samosprávny kraj na obdobie 2012 - 2015 
8. Zrušenie neziskovej organizácie Domov sociálnych služieb Kráľovce, n. o. 
9. Odpustenie dlhu NsP Štefana Kukuru v Michalovciach, n.o. 
10. Intenzita pomoci - spolufinancovanie stredných škôl v zriaďovateľskej pôsobnosti 

samosprávneho kraja v rámci operačného programu: Vzdelávanie, Prioritná os:1 
Reforma systému vzdelávania a odbornej prípravy, Opatrenie 1.1:Premena tradičnej 
školy na modernú 

11. Schválenie kofinancovania sektorových stratégií v rámci výzvy ROP opatrenia 4.1d 
12. Zmena uznesenia č. 51/2010 zo dňa 19. apríla 2010, ktorým bol schválený Rokovací 

poriadok Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja 
13. Informácia o realizácii projektu EHMK 
14. Rôzne 
15. Záver zasadnutia 
 
 
 
 
 



K bodu č. 1 
 
Vyjadrenie: 
Komisiu otvoril a viedol Ing. Farkašovský a zároveň ospravedlnil neúčasť Ing. Buriana         
na komisii z dôvodu rokovania NR SR. Predložil komisii program rokovania, ktorý bol 
schválený bez pripomienok. 
 
Uznesenie: 
Komisia bola uznášaniaschopná. 
 
Hlasovanie: 
Prítomní: 9  
Za: 9 
Proti: 0   
Zdržal sa: 0  
 
 
 
K bodu č. 2 
 
Vyjadrenie: 
K materiálu "Informácia o výsledku kontroly hospodárnosti, efektívnosti a účinnosti 
nakladania s majetkom, majetkovými právami, finančnými prostriedkami, záväzkami, 
pohľadávkami a kontroly plnenia opatrení z predchádzajúcej kontroly v samosprávnych 
krajoch v KSK" neboli žiadne pripomienky. 
 
Uznesenie: 
Komisia odporúča zastupiteľstvu predložený materiál prerokovať a zobrať na vedomie. 
 
Hlasovanie: 
Prítomní: 9  
Za: 9 
Proti: 0  
Zdržal sa: 0  
 
 
 
K bodu č. 3 
 
Vyjadrenie: 
K materiálu "Plnenie rozpočtu Košického samosprávneho kraja za I. polrok 2012" neboli 
žiadne pripomienky. 
 
Uznesenie: 
Komisia odporúča zastupiteľstvu predložený materiál prerokovať a zobrať na vedomie. 
 
Hlasovanie: 
Prítomní: 9  
Za: 9 
Proti: 0  
Zdržal sa: 0  
 
 



K bodu č. 4 
 
Vyjadrenie: 
Materiál "Poskytnutie dotácie nad 3300 Eur v zmysle Všeobecne záväzného nariadenia 
Košického samosprávneho kraja č. 3/2006 o poskytovaní dotácií v znení neskorších zmien a 
doplnkov" sa predkladá do augustového zastupiteľstva z dôvodu, že podujatie Majstrovstvá 
sveta juniorov a junioriek do 17 rokov vo vzpieraní" sa bude konať v septembri 2012. Ing. 
Karafová informovala, že na Kultúrnej komisii poslanec Volný predložil ešte jeden návrh na 
poskytnutie dotácie a to na "Účasť folklórneho súboru Čačina pri Mestskom kultúrnom centre 
v Spišskej Novej Vsi na festivale KULTUR FEST ŠANGHAJ 2012 v Číne" vo výške             
7 000 €. Kultúrna komisia odporučila prerokovať a schváliť túto dotáciu. 
 
Ing. Farkašovský navrhol komisii podporiť poskytnutie dotácie na "Majstrovstvá sveta 
juniorov a junioriek do 17 rokov vo vzpieraní", z dôvodu že šport najviac preslávi kraj a je to 
príležitosť na zviditeľnenie KSK. Tento návrh podporil aj poslanec Rečka, ktorý uviedol, že 
je potrebné podporovať aktivity, aj keď neprinesú okamžitý efekt. 
 
Poslanec Süli neodporúča poskytnúť dotácie vzhľadom na napätú finančnú situáciu (cesta 
Nálepkovo, VSG - výstavné priestory zavreté, ...). Uviedol, že na Komisii CR a CzS bol 
návrh na poskytnutie tejto dotácie vo výške 3 300 €. Tento návrh predložil aj Finančnej 
komisii. 
 
Zároveň Ing. Farkašovský navrhol, aby poskytnutie dotácie na účasť folklórneho súboru 
Čačina pri Mestskom kultúrnom centre v Spišskej Novej Vsi na festivale KULTUR FEST 
ŠANGHAJ 2012 v Číne nebolo podporené. 
  
Uznesenie + hlasovanie: 
Hlasovanie o návrhu Ing. Süliho - poskytnutie dotácie vo výške 3 300 € na "Majstrovstvá 
sveta juniorov a junioriek do 17 rokov vo vzpieraní": 
Prítomní: 9 
Za: 1 
Proti: 8 
Zdržal sa: 0 
 
Hlasovanie za poskytnutie dotácie vo výške 16 500 € na "Majstrovstvá sveta juniorov a 
junioriek do 17 rokov vo vzpieraní": 
Prítomní: 9 
Za: 8 
Proti: 1 
Zdržal sa: 0 
 
Hlasovanie za poskytnutie dotácie na "Účasť folklórneho súboru Čačina pri Mestskom 
kultúrnom centre v Spišskej Novej Vsi na festivale KULTUR FEST ŠANGHAJ 2012              
v Číne": 
Prítomní: 9 
Za: 0 
Proti: 7 
Zdržal sa: 2 
 
Komisia odporúča zastupiteľstvu predložený materiál prerokovať a schváliť poskytnutie 
dotácie na "Majstrovstvá sveta juniorov a junioriek do 17 rokov vo vzpieraní" vo výške         
16 500 €. 
 



K bodu č. 5 
 
Vyjadrenie: 
K materiálu "Informácia o poskytnutých dotáciách z vlastných príjmov Košického 
samosprávneho kraja v zmysle Všeobecne záväzného nariadenia Košického samosprávneho 
kraja č. 3/2006 o poskytovaní dotácií v znení neskorších zmien a doplnkov" členovia komisie 
nemali pripomienky. 
 
Uznesenie: 
Komisia odporúča zastupiteľstvu predložený materiál prerokovať a zobrať na vedomie. 
 
Hlasovanie: 
Prítomní: 9  
Za: 9 
Proti: 0  
Zdržal sa: 0  
 
 
K bodu č. 6 
 
Vyjadrenie: 
Ing. Karafová komisii uviedla materiál "Zmena spôsobu financovania a právnej formy 
príspevkových organizácií na rozpočtové organizácie". Zmena spôsobu financovania               
z príspevkovej na rozpočtovú organizáciu sa navrhuje u organizácií, ktoré dosahujú 
minimálne príjmy a majú charakter rozpočtových organizácií. Komisia k predloženému 
materiálu nemala pripomienky. 
 
Uznesenie: 
Komisia odporúča zastupiteľstvu predložený materiál prerokovať a schváliť. 
 
Hlasovanie: 
Prítomní: 9 
Za: 9 
Proti: 0  
Zdržal sa: 0 
 
 
K bodu č. 7 
 
Vyjadrenie: 
"Priority zdravotnej politiky pre Košický samosprávny kraj na obdobie 2012 - 2015" - 
strategický dokument z oblasti zdravotníctva, proces prípravy a štruktúru materiálu uviedla 
Ing. Jusková. Členovia komisie nemali k materiálu pripomienky. 
 
Uznesenie: 
Komisia odporúča zastupiteľstvu predložený materiál prerokovať a schváliť. 
 
Hlasovanie: 
Prítomní: 9 
Za: 9 
Proti: 0  
Zdržal sa: 0  
 



K bodu č. 8 
 
Vyjadrenie: 
Tento materiál uviedla Ing. Jusková. Uviedla dôvody zrušenia neziskovej organizácie              
v Kráľovciach likvidáciou ku dňu 31.12.2012. 
 
Ing. Süli mal otázku, koľko zamestnancov je v organizácií teraz a koľko bude po spojení         
s rozpočtovou organizáciou. 
Ing. Jusková uviedla, že teraz je ich 30 a po spojení s rozpočtovou organizáciou ich bude 25. 
 
Uznesenie: 
Komisia odporúča zastupiteľstvu predložený materiál prerokovať a schváliť. 
 
Hlasovanie: 
Prítomní: 9 
Za: 9 
Proti: 0  
Zdržal sa: 0  
 
 
 
K bodu č. 9 
 
Vyjadrenie: 
Materiál "Odpustenie dlhu Nemocnice s poliklinikou Štefana Kukuru v Michalovciach, n.o." 
uviedol Ing. Bernát, riaditeľ Úradu KSK. Vzhľadom na to, že NsP Michalovce, n.o. už 
nevykonáva žiadnu činnosť a nemá príjmy, navrhuje sa vysporiadanie jej záväzkov voči KSK 
formou odpustenia dlhu vo výške 60 211,39 €. Komisia nemala k predloženému materiálu 
pripomienky. 
 
Uznesenie: 
Komisia odporúča zastupiteľstvu predložený materiál prerokovať a schváliť. 
 
Hlasovanie: 
Prítomní: 9  
Za: 9 
Proti: 0  
Zdržal sa: 0  
 
 
K bodu č. 10 
 
Vyjadrenie: 
K materiálu "Intenzita pomoci-spolufinancovanie stredných škôl v zriaďovateľskej pôsobnosti 
samosprávneho kraja v rámci operačného programu: Vzdelávanie, Prioritná os:1 Reforma 
systému vzdelávania a odbornej prípravy, Opatrenie 1.1:Premena tradičnej školy na modernú" 
neboli pripomienky. 
 
Uznesenie: 
Komisia odporúča zastupiteľstvu predložený materiál prerokovať a schváliť. 
 
 
 



Hlasovanie: 
Prítomní: 9  
Za: 9 
Proti: 0  
Zdržal sa: 0  
 
 
 
K bodu č. 11 
 
Vyjadrenie: 
K materiálu "Schválenie kofinancovania sektorových stratégií v rámci výzvy ROP opatrenia 
4.1d" nemali členovia komisie pripomienky. 
 
Uznesenie: 
Komisia odporúča zastupiteľstvu predložený materiál prerokovať a schváliť. 
 
Hlasovanie: 
Prítomní: 9  
Za: 9 
Proti: 0  
Zdržal sa: 0  
 
 
 
K bodu č. 12 
 
Vyjadrenie: 
S materiálom "Zmena uznesenia č. 51/2010 zo dňa 19. apríla 2010, ktorým bol schválený 
Rokovací poriadok Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja" komisiu oboznámil Ing. 
Farkašovský. Uviedol, že v písomnej forme sa budú uznesenia predkladať len predsedom 
poslaneckých klubov. 
 
Uznesenie: 
Komisia odporúča zastupiteľstvu predložený materiál prerokovať a schváliť. 
 
Hlasovanie: 
Prítomní: 9  
Za: 9 
Proti: 0  
Zdržal sa: 0  
 
 
 
K bodu č. 13 
 
Vyjadrenie: 
K materiálu "Informácia o realizácii projektu EHMK" nemala komisia pripomienky. 
 
Uznesenie: 
Komisia odporúča zastupiteľstvu predložený materiál prerokovať a zobrať na vedomie. 
 
 



Hlasovanie: 
Prítomní: 9 
Za: 9 
Proti: 0  
Zdržal sa: 0  
 
 
 
K bodu č. 14 
 
V bode rôzne nemala komisia žiadne návrhy. 
 
 
 
K bodu č. 15 
 
Vyjadrenie: 
Ing. Farkašovský poďakoval prítomným na účasť na komisii a ukončil rokovanie komisie. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

...................................................... 
Ing. Mária Karafová 

tajomník komisie 

...................................................... 
Ing. Jozef Burian 
predseda komisie 

 


